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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, v programovom materiáli SMERu, KDH, SDKÚ, SIETe a MOSTu HID, ktorí 
vás podporovali vo voľbách v roku 2014, ako svojho kandidáta na primátora Skutočná pravda 
o Trebišove sa píše: Prečo nemáme investorov aj u nás, lebo to by musel Kolesár a jeho 
kamaráti vedieť, ako sa to robí. Čiže to, že neboli investori podľa tohto materiálu bolo len 
preto, že Kolesár a jeho kamaráti nevedeli, ako sa to robí. Moja otázka znie: Pán primátor, 
koľko investorov ste zabezpečili pre mesto Trebišov vy a vaši kamaráti od nástupu do funkcie 
až do dnešného dňa? 
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, v prvom rade si vyprosím slova typu vy a vaši kamaráti. To by som za vašich 
kamarátov musel považovať všetkých tých trólov, ktorí sa objavujú na fejsbuku dennodenne 
a ktorí otvorene bez akýchkoľvek škrupuli potvrdzujú vaše názory a negujú názory mesta 
a jeho vedenia. Čo sa týka investorov, do tohto obdobia, nový investor do tohto prostredia 
ešte neprišiel. Ak ste ma pozorne počúvali pred chvíľou som ako odpoveď pánovi poslancovi 
Ing. Goremu odpovedal v súvislosti s prípravou alebo s možnosťou zriadenia nejakého 
detašovaného pracoviska, že v súvislosti so zákonom o podpore regiónov s vysokou 
nezamestnanosťou sa na tejto otázke a o tomto probléme pracuje už od približne novembra 
2015. Výsledkom by mali byť podmienky, zlepšené podmienky, hlavne nastavené kritéria, 
ktoré budú zvýhodňovať investorov pre príchod do tohto regiónu. A čo sa týka investícií, ako 
takých už tu prítomných investorov, ak bude táto otázka aktuálna, čo verím, že bude 
v najbližšom období, tak vás budeme priebežne informovať.  
 
Ing. Kolesár: 
Ďakujem za túto informáciu. Nepýtal som sa, čo plánuje vláda na celoslovenskej úrovni. Ja 
som sa pýtal, čo ste zabezpečili vy. Čiže odpovedali ste mi, ďakujem. 
 
PhDr. Čižmár: 
Viem, že ste sa nepýtali na vládu, ale to, čo som odpovedal sa nedeje len v kompetencii vlády, 
deje sa aj v kompetencii okresov a miest a obcí v rámci týchto okresov. Čiže to, načo mierite 
nie je záležitosťou vrcholného orgánu, výkonného orgánu, ktorým je vláda ale aj priamo 
podnikateľskej sféry poľnohospodárov, zástupcov podnikateľských zložiek aj na úrovni 
okresov, čiže to by mala byť odpoveď na vašu otázku, lebo ste sa pýtali priamo a tak vám aj 
priamo odpovedám.  
 
Ing. Kolesár: 
Moja otázka znela: Koľko sme tu zabezpečili investorov svojim úsilím. Odpoveď je nula, to 
je pre mňa informácia a za doplňujúce informácie ďakujem, samozrejme zazneli už pri 
interpelácii kolegu Goreho, takže ja som si to tam vypočul.  
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 18.4.2016 
 


